
   Föreningen Verksveteranerna

  Protokoll fört vid styrelsemöte den 6 september kl. 09.00  2023

Närvarande: 
Olle Hällkvist, Margaretha Antonsson, Kristina Larsson, Ingemar Eriksson
och Hans Liljegren.

§29 Mötet öppnades av ordf. Olle Hällkvist

§30 Dagordningen godkändes.

§31 Till att justera dagens protokoll valdes Ingemar Eriksson.

§32 a/ Hans L. läste upp föregående mötets protokoll.

Styrelsen beslutade att besöket på Äskhults By skulle ställas in p.g.a för få 
deltagare. Detta evengemang kanske kan återkomma vid ett senare tillfälle 

b/ Vår förening kommer att sätta in en annons om vår verksamhet i en 
lokaltidning då vi kommit igång inför innesäsongen.

c En domarkurs kommer att anordnas i Varberg av Hallands Bouleförbund.
Vi uppmanas att engagera personer i vår klubb som är lämpade att delta 
i denna utbildning

d/Avslutning av utesäsongen tillsammans med Kulknappen får vi avvakta 
med. Under hösten har klubbarna många andra åtaganden som kommer i  
första hand.

§33 Den ekonomiska rapporten visade att vår förening hade 74682:- på bank 
och 1389:- i kontantkassan.

 

§34 Skrivelser som var inkomna var endast ett Nyhetsbrev från Svenska 
Bouleförbundet



§35 a) Under övriga frågor tog Olle H upp att arrangemanget kring Vattenfalls
tävlingar diskuterats. Vår klubbs uppdrag vid detta tillfälle blir att 
tjänstgöra  på fredagen den 15 sept. mellan kl. 11 – 14, då i köket. Olle H 
skulle själv kontakta personer som skulle deltaga i detta.

b) Hans tog upp att en medlem, (Ingegerd J) hade önskemål om handstöd 
för ned- och uppgång från boulebanorna. Olle H och Maggan A skulle ta 
upp detta på Alliansen nästa möte.

c) Maggan A aviserade att en grupp från reumatikerförbundet skulle få 
prova på att spela boule. Hon lovade att arrangera detta och att någon från 
vår klubb skulle vara instruktör vid detta tillfälle.

d) Hans L tog upp att det framgår på Boulealliansens hemsida att 
arbetsgrupperna inte uppdaterats och att protokoll från styrelsemötena 
saknas. Detta skulle undersökas och åtgärdas av Alliansens sekreterare.

e) Boulodromen öppnar för innesäsongen 2023/24  den 2 oktober 2023

f) Styrelsen uppmanade Olle H att vid kontakt med SISU om 
styrelseutbildning, avvakta med detta till efter kommande årsmöte. Nya  
styrelsemedlemmar kan tillkomma.

g) Maggan A berättade att vår  klubb tillsammans med Kulknappen är
tvingade att anförskaffa en ny gräsklippare. Kostnaden för detta skall vi
dela mellan Kulknappen och oss.

§36 Nästa möte beslutades till den 4 oktober kl. 09.00 i Boulodromen

§37 Ordförande förklarade mötet för avslutat

Vid protokollet

Hans Liljegren Olle Hällkvist

Ingemar Eriksson


